
6. Informace o jednání výboru listopad 2020 

 

Datum: 4.11. 2020 u skladu Nové Osady Děčín-Chrochvice  

Účast: Ondřej Fér, předseda; Olga Mušková, pokladní; Miroslav Sihelník, hospodář; Jan 

Štěpánek 

 

Výbor se sešel na svém pravidelném jednání. 

 

Program: 

 

1) Výbor se zabýval situací v osadě.  

Byla upravena hlavní brána do osady, visací zámek byl nahrazen fabkou pasující na stejný 

klíč. Na realizaci se podíleli p. Štěpánek, p. Smola a manželé Ouvínovi. 

Pan Vepřovský a pan Rogo dokončili chybějící zábradlí na lávce přes Chrochvický potok. 

Dle usnesení z členské schůze byly na horní úsek cesty instalovány p. Podolníkem 

jednosměrné dopravní značky. 

Všem výše zmíněným výbor děkuje za jejich práci! 

 

2) Dále byl domluven postup při opravě poničené horní cesty a zakrytí pramene proti 

padajícímu listí. Pan Sihelník zajistí potřebný materiál, p. Štěpánek firmu na srovnání cesty, 

dovoz recyklátu a jeho rozhrnutí. Realizace bude probíhat v následujících měsících. 

 

3) Účetní pí. Mušková informovala o platbách členských příspěvkú a vyplatila p. 

Sihelníkovi zálohu na potřebný materiál. 

 

 

4) Výbor se dále zabýval doplněním chybějícího člena výboru a jednoho důvěrníka. Na 

pozici tajemníka byl s jeho souhlasem kooptován výborem dle článku § 4 odst. 4 stanov pan 

Jan Štěpánek. Na pozici důvěrníka po panu Machovi bohužel stále chybí vhodný kandidát. 

 
 

 

 

 

      Za výbor Ondřej Fér, předseda 


